

بيت الإستشارات Consulting House

Audit • Tax • Advisory

Mecca St - Building 125 - Office 104 - P.O.Box: 17322 Amman 11195 Jordan

T. +962 (6) 554 56 83 - F. +962 (6) 554 56 84 - E. info@consultants-house.com - W. www.consultants-house.com

14 تموز 2021

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين
عمان - المملكة الاردنية الهاشمية

تحية وبعد،،،

الموضوع : الاعتذار عن تدقيق حسابات شركة البطاقات العالمية للسنة المنتهية في 2020/12/31

إشارة الى المادة 21 من تعليمات (إفصاح الشركات المصدرة و المعايير المحاسبية و معايير التدقيق لسنة 2004 و تعديلاتها حتى سنة 2019)، نود اعلامكم بقيامنا بالإعتذار عن تدقيق حسابات شركة البطاقات العالمية للسنة المالية المنتهية في 2020/12/31، حيث لم نتمكن من إبداء الرأي حول القوائم المالية الموحدة للشركة للسنة المالية المنتهية في 2020/12/31 و ذلك للأسباب التالية:

- لم تقم إدارة الشركة بتكوين مخصص تدني كافي لمواجهة خطر عدم تحصيل قيمة الذمم المدينة المدورة من السنوات السابقة.
- لم يتم تزويدنا بتأبيدات أرصدة البنوك المدينة و أرصدة القروض البنكية و شهادات الفوائد البنكية.
- لم يتم تزويدنا بكتاب المستشار القانوني للشركة حول القضايا المرفوعة على / أو لصالح الشركة.
- لم يتم تزويدنا بكتاب المستشار الضريبي للشركة حول الموقف الضريبي و مدى كفاية مخصص ضريبة الدخل.
- لم يتم تسوية رصيد التزامات الضمان الإجتماعي مع سجلات المؤسسة العامة للضمان الإجتماعي.
- لم يتم تزويدنا بتأبيدات أرصدة الشركات الشقيقة.

بيت الإستشارات للخدمات المهنية
أعضاء مجموعة أم.أس.أي جلوبال
المدقق: حسن عيد أبو صعييليك
محاسب قانوني معتمد - إجازة رقم (917)

بيت الإستشارات
Consulting House

بيت الإستشارات Consulting House

Audit • Tax • Advisory

Mecca St - Building 125 - Office 104 - P.O.Box: 17322 Amman 11195 Jordan

T. +962 (6) 554 56 83 - F. +962 (6) 554 56 84 - E. info@consultants-house.com - W. www.consultants-house.com

14 July 2021

Messer. Jordan Securities Commission
Amman, Jordan


Greetings,

Subject: Apology for not auditing the accounts of International Cards Company for the year ended 31 December 2020.

In reference with Article 21 of Instructions (Disclosures of Issuing Companies and Accounting & Auditing Standards for the year 2004 and its amendments till the year 2019), we would like to inform you that we have apologized for not auditing the accounts of International Cards Company for the year ended 31/12/2020, as we were not able to express an opinion on the consolidated financial statements for the Company for the year ended 31/12/2020 due to the following reasons:

- The Company's management hasn't provided for enough impairment provision for the balance of accounts receivable accumulated from prior years.
- We were not provided by confirmations of balances at bank as well as confirmations of bank loans and certificates if bank interests.
- We were not provided by the lawyer letter for legal cases raised against/ or on behalf of the Company.
- We were not provided by the tax consultant letter about the Company's tax position as well as the sufficiency of income tax provision.
- We were not provided by a reconciliation of social security liabilities with the records of Social Security Corporation.
- We were not provided by confirmations of balances of sister companies.

Consulting House for Professional Services
Jordan's Member Firm of MSI Global Alliance
Hassan Soaileek (License No 917)


بيت الإستشارات
Consulting House